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Een unilocatie voor het voortgezet onderwijs Steenwijkerland is, na de fusies van de verschillende 
scholen van voortgezet onderwijs in Steenwijkerland het meest gewenste scenario. Met een 
unilocatie wordt een ontmoetingsplek gecreëerd voor alle schoolgaande kinderen, onafhankelijk 
van het type onderwijs wat ze volgen. Dit draagt bij aan inclusie in onze gemeente.
We hebben kennis kunnen nemen van het onderzoek over de mogelijkheid van een unilocatie 
voortgezet onderwijs. Deze had als conclusie dat het onderzoeken van een unilocatie zeker de 
moeite waard zou zijn. We staan voor een keuze voor de lange termijn, en willen het beste 
onderwijs voor de toekomst van Steenwijkerland. 

Overwegende dat:
- We een keuze maken voor de komende 40 jaar,
- Door de veranderingen in het onderwijs door de v.o. scholen aangegeven wordt dat een 

unilocatie de beste oplossing is,
- Er in de huidige keuze nog steeds 3 locaties komen,
- Er o.a. verkeerskundig veel nadelen kleven aan de locatie Oostwijkstraat,
- Het onderzoek naar de verschillende scenario’s heeft aangetoond dat het onderzoeken van 

een unilocatie zeker de moeite waard is.

Draagt het college op:
- Samen met de scholen van het voortgezet onderwijs in Steenwijkerland te kijken naar een 

financiële oplossing om een unilocatie mogelijk te maken, 
- Hiervoor de uitkomsten van het onderzoek te gebruiken en een goede verdeling van de 

financieringen tussen v.o. en gemeente te maken,
- In het onderzoek mee te nemen of er meer voorzieningen kunnen worden ingevlochten 

(zoals bijvoorbeeld de bibliotheek), zodat er ergens anders voordeel te halen valt,
- De raad voor de perspectiefnota te rapporteren over de uitkomst.

 
en gaat over tot de orde van de dag.
Ondertekening en naam:
Fractie PvdA, Steven Bunt
Fractie CDA, Jan Vredenburg


